
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült Csanádalberti, Pitvaros, Nagyér Község Önkormányzati Képviselőtestüleinek 2011. július hó
14. napján megtartott együttes üléséről.

Pitvaros Község Önkormányzata részéről jelen vannak:
Radó Tibor polgármester
Anderkó Attila képviselő
Bertáné kecskeméti Katalin képviselő
Csábi Jánosné képviselő
Dénes László képviselő
Harcsás Ferenc képviselő
Léka János képviselő

Tanácskozási joggal meghívottak: Dr. Sarkadi Péter körjegyző.

Radó Tibor polgármester – Tisztelt Polgármesterek, tisztelt Képviselők! Köszöntelek benneteket a mai
napra összehívott Csanádalberti, Nagyér és Pitvaros képviselőtestületei által együttesen megtartott
ülésen. A mai ülés meghívóját és az ahhoz csatolt anyag mindenki részére kiküldésre került. Látható,
hogy egyetlen napirendi pontunk van, ez pedig a Csanádalberti – Nagyér – Pitvaros Körjegyzőségi
Hivatal 2011. II., félévi költségvetésének elfogadása. A körjegyzőséget létrehozó együttes ülésünkhöz
hasonlóan kívánom lebonyolítani a mai testületi ülést is. Abc sorrend szerint kérem fel a testületeket
külön-külön az adott határozatok meghozatalára.

Csjernyik Zoltán polgármester megállapítja, hogy a testület határozatképes, és a Csanádalberti
képviselőtestület határozatot hoz a jegyzőkönyv-hitelesítőről.

Lőrincz Tibor polgármester megállapítja, hogy a testület határozatképes és a polgármester kijelöli a
jegyzőkönyv-vezetőt.

Radó Tibor polgármester – Pitvaros részéről jegyzőkönyv-hitelesítőnek felkérem Dénes László és
Bertáné Kecskeméti Katalin képviselőket, feltéve, hogy elfogadják. Köszönöm szépen. Aki ezzel
egyetért, kérem, szavazzon. Köszönöm szépen, egyhangú.

A képviselőtestület 7 igen határozattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők kijelölése

140/2011.(VII.14.)
H A T Á R O Z A T

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete jegyzőkönyv hitelesítőnek Dénes
László és Bertáné Kecskeméti Katalin képviselőket jelölte ki.

Radó Tibor polgármester - Megállapítom, hogy a képviselőtestület Dénes Lászlót és Bertáné
Kecskeméti Katalint a mai ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére kijelölte. Jegyzőkönyv-vezetőnek Tóth
Ferencét kérném fel. Köszönöm szépen. Most következik a napirendi pont elfogadása, illetve az erről
szóló szavazás.

Csjernyik Zoltán polgármester – Csanádalberti képviselőtestületével elfogadtatja a napirendi pontot.

Lőrincz Tibor polgármester – Nagyér képviselőtestületével elfogadtatja a napirendi pontot.

Radó Tibor polgármester – Pitvaros község képviselőtestületét kérdezem, hogy aki a meghívóban
kiküldött napirendi ponttal egyetért, az szavazzon kézfelemeléssel. Köszönöm. Megállapítom, hogy a
képviselőtestület a napirendi pontot 7 igen szavazattal elfogadta.
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Tárgy: Napirendi pontok elfogadása

141/2011.(VII.14.)

H A T Á R O Z A T

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az ülés napirendjét az alábbiak
szerint fogadta el:
1. Csanádalberti – Nagyér - Pitvaros Községek Körjegyzőségének 2011. II. félévi

költségvetése

Radó Tibor polgármester - A napirendi pont tárgyalása előtt elmondom, hogy a körjegyzőség
alakításával kapcsolatban – mint a képviselőknek is tudomásuk van róla – többször is egyeztetést
folytattunk. Kialakult az a közös álláspontunk, hogy tulajdonképpen a polgármesteri hivatalok
megszűnésével gyakorlatilag egy új szervezet jön létre, önálló költségvetéssel, új hivatal áll fel.
figyelembe vettük azt a tényt is, hogy az önkormányzatoknak az anyagi lehetőségei jelenleg igen
szűkösek. Ezért olyan költségvetést dolgoztattunk ki erre a fél évre, hogy a körjegyzőségbe kerülő
dolgozók csak az alapilletményüket, és a jogszabály által kötelezően előírt juttatásaikat kapják meg.
Ez az évből hátralévő öt hónap bizonyos értelemben betanulás, összeszokás, mely alatt kiforrja magát
a körjegyzőséggel kapcsolatos feladatok elosztása, a képviselőtestületekkel való együtt dolgozás. A
jövő évet ez a körjegyzőség már rutinnal fogja kezdeni, és a jövő évi költségvetés tervezése kapcsán
azokat a pótlékokat, melyek a feladatellátáshoz szükséges képzettség javadalmazására szolgálnak, a
költségvetésbe a helyzetünket figyelve, majd akkor lehet betervezni. Többször is bevontuk a
képviselőtestületet itt is annak tárgyalásába, hogy a körjegyzőség költségvetése mennyiben jelent
megtakarítást a különálló polgármesteri hivatalok költségvetéseinek összességével szemben. Amikor
ezt az összehasonlítást megtettük, március táján, akkor, az akkori bérekkel számolva is viszonylagos
megtakarítás mutatkozott, melybe természetesen belejátszik az állami normatíva, valamint az egy fő
nyugdíjazás következtében követő létszámleépítése is. Az előttetek lévő költségvetés
összegszerűségében – az előbb említett alapilletmények költségvetésbe történő betervezése miatt –
valószínűleg alámegy a márciusban ismertetett összegnek. Ezek után felkérem a polgármester
társaimat, hogy szíveskedjenek a képviselőtestületeiket a napirendi ponttal kapcsolatban
nyilatkoztatni, a vita lezárása után pedig szíveskedjenek a testületek minősített többséggel meghozni
egybehangzó határozataikat. Megjegyzem, hogy elengedhetetlen a költségvetés mihamarabbi
elfogadása, mivel a körjegyzőség gyakorlatilag nem működhet, amíg nincs elfogadott költségvetése.

Dr. Sarkadi Péter körjegyző – Annyit kiegészítést szeretnék mondani, hogy most kiosztásra került
mindenkinek egy-egy költségvetés, ez annyiban különbözik a már kiküldött anyagtól, hogy egy
útiköltség kimaradt belőle. És ezt tulajdonképpen belső átcsoportosítással lett megoldva, az
informatikai szolgáltatásokból lett átcsoportosítva, a végösszeg nem változott, belső
átcsoportosítással lett megoldva az útiköltség megállapítása. Köszönöm szépen, ennyit szerettem
volna.

Csjernyik Zoltán polgármester – a hozzászólások elhangzása után a Csanádalberti
képviselőtestülettel a napirendi pontot elfogadtatta.

Lőrincz Tibor polgármestert – a hozzászólások elhangzása után a Nagyéri képviselőtestülettel a
napirendi pontot elfogadtatta.

Radó Tibor polgármester – Nagyon szépen köszönöm. Kérem a Pitvarosi Képviselőtestületet, hogy
amennyiben valakinek hozzászólása, javaslata van, az most tegye meg.

Bertáné Kecskeméti Katalin – Nekem volna egy kérdésem, és a képviselőtestülettől elnézést kérek,
mert tegnap nem tudtam elmenni a testületi ülésre, nagyon rövid időn belül kaptam meg az anyagot.
Van-e lehetőség arra, hogy megismerjem, hogy milyen megszorítást említettetek, vagy ez inkább
másodlagos.

Léka János – Azt ismered te.

Bertáné Kecskeméti Katalin – Tehát ami volt.

Léka János – Így van.

Bertáné Kecskeméti Katalin – Jó, köszönöm és elnézést.
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Radó Tibor polgármester – Ha nincs kérdés és hozzászólás, akkor kérem a Pitvarosi
képviselőtestületet, hogy a napirendi pont témáját fogadja el. Egyhangú, köszönöm szépen.

A képviselőtestület 7 igen határozattal az alábbi határozatot hozta:

Tárgy: Csanádalberti – Nagyér - Pitvaros Községek Körjegyzőségének 2011. II. félévi
költségvetésének elfogadása

142/2011.(VII.14.)

H A T Á R O Z A T

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Csanádalberti – Nagyér -
Pitvaros Községek Körjegyzőségének 2011. II. félévi költségvetését a
jegyzőkönyvhöz csatolt tartalommal elfogadta.

Felelős: polgármester, körjegyző

Határidő: azonnal és folyamatos

Radó Tibor polgármester – Mindhárom képviselőtestület szavazott a napirendi pontról, és
összegzésként megállapítom, hogy a képviselőtestületek minősített többséggel egybehangzóan
elfogadták Csanádalberti – Nagyér – Pitvaros Községek Körjegyzőségének 2011. II. félévi
költségvetését. A körjegyzőség működését érintően van-e valakinek kérdése, vagy megjegyzése, ami
jegyzőkönyvbe kell, hogy kerüljön.

Csábi Jánosné – Csak annyit szeretnék kérdezni, hogy mikor foglalják el a helyüket a kollegák.

Dr. Sarkadi Péter körjegyző – Jövő hét elején.

Csábi Jánosné – Hogy elsejétől körjegyzőség van.

Dr. Sarkadi Péter körjegyző – A félévet le kell zárni.

Zatykó Pál – Tegnap testületi ülésen kértem a jegyző urat, hogy név szerint, munkahely és beosztás
szerint írja le a munkavállalókat, ez sem történt meg. Kérem, ezt pótolja.

Dr. Sarkadi Péter körjegyző – Tegnap munkaköri leírást kértél.

Zatykó Pál – Nem munkaköri leírást kértem, név szerinti beosztást, hogy ki hol fog dolgozni.

Dr. Sarkadi Péter körjegyző – Mondom. Gitta kint fog dolgozni Csanádalbertin, Veronika kint fog
dolgozni Nagyéren.

Zatykó Pál – Írásbeli anyagot, erre kértelek meg.

Dr. Sarkadi Péter körjegyző – A többiek bent fognak dolgozni Pitvaroson. Ennyi.

Lőrincz Tibor polgármester – Nem keretlétszámot lehet csak megadnod? Arra ügyeljünk azért. A
személyiségi jogokat ne sértsük meg. Nehogy törvénytelenséget kövessünk el.

Radó Tibor polgármester – Tehát annyi kiegészítést tennék én is, hogy Tibor is említi, hogy itt a
munkáltató jelen esetben a körjegyző. Tehát a személyi kérdések azok az ő hatáskörében vannak,
nem a képviselőtestületekében. A képviselőtestület keretlétszámokról dönthet, épp úgy, mint az
intézményeknél az intézményvezető. Tehát a képviselőtestület nem szólhat bele, hogy ki az adott
intézményben akár egy tanár, akár egy takarítónő, csak a keretlétszámot szabhatja meg.

Zatykó Pál – Én csak egy névsort kértem, hogy hol fog dolgozni.

Radó Tibor polgármester – De pont ezt mondom, hogy nem kérheted. Te csak a keretlétszámot
kérheted mint képviselő.

Zatykó Pál – Nem akarok én beleszólni, hogy ki hol fog dolgozni, csak tudjam, hogy kihez kell menni
milyen szakmunkatárshoz.

Radó Tibor polgármester – Szerintem négyszemközt el fogja mondani, de testületi ülésen ezt nem
kérheted.

Zatykó Pál – Miért sértene személyi jogokat?

Dénes László – Nagyon röviden, hogy sok mindent meg lehet beszélni közös testületi ülésen. Vannak
dolgok viszont, amik egyik testületre sem tartoznak, nem a másik kettő – háromra. Én azt szeretném
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kérni mindenkitől, hogy ezekre a közös testületi ülésekre azokat a témákat hozzuk el, amit közösen
kell megbeszélnünk. Az egyéni elképzeléseket meg az egyéni kéréseket meg mindenki a saját
testületi ülésén beszélje meg, és ha olyan, hogy az érintheti a többit, akkor a következő közös testület
ülésre időbe felkészülve azt e lehet majd hozni. Én úgy gondolom, hogy ez így korrekt. Mindenkinek
határozott ideje van, én úgy gondolom, hogy ezt tartozik ide. Utána kell nézni, és mondani a
polgármesternek, hogy a költségvetésbe a keretlétszámot meghatározzuk. Nyilván az, hogy ki hogy
fog még pontosan dolgozni, az még ki fogja forrni magát, valószínűleg minden testület tájékoztatva
lesz arról, hogy kit hol kel keresni és kit milyen ügyben lehet keresni.

Radó Tibor polgármester – Köszönöm szépen a kiegészítést.

Zatykó Pál – Még Lacinak a hozzászólásához. Nem értek veled egyet, Laci, ez hármas új felállás, a
nagyériek se fogják tudni, hogy ki hol fog dolgozni név szerint, ti esetleg tudjátok, mi viszont nem
tudjuk. A helyieket biztos, hogy tudjuk, de mást nem. Semmi másról nem szól ez a dolog, mint arról,
hogy tudjuk azt, hogy név szerint kit kell keresni az adott ügyben. Ennyi.

Léka János – Ez körjegyzőség, háromra tartozik.

Dénes László – Arról beszélünk, hogy mikor fognak bejönni az emberek. Az a létszám, amit
meghatároztunk ott. Nyilván utána lesznek elosztva, akkor tud majd jegyző egy pontos információt
adni. Megkaptad a választ, hogy mikor jönnek be. Utána valószínűleg mindenki meg fogja kapni a
beosztását, utána tájékoztatják a testületet.

Radó Tibor polgármester - Megköszönöm a polgármestereknek és a képviselőtestületeknek a
munkájukat.

Miután további kérdés, észrevétel nem merült fel a polgármester megköszönte a részvételt és az ülést
bezárta.

Kmft.

Radó Tibor Dr. Sarkadi Péter
polgármester jegyző

Dénes László Bertáné Kecskeméti Katalin
jkv. hitelesítő jkv. hitelesítő


